
Risk Manager - Team Risk Measurement and Methods
(all genders)

Wir sind die führende Versicherungsgruppe in der Region Österreich sowie Zentral- und Osteuropa. Wir
beschäftigen mehr als 25.000 Menschen, die sich durch Engagement, Kompetenz und Serviceorientierung
auszeichnen. Sie tragen mit fachlicher Kompetenz sowie einer großen Vielfalt an Talenten und Erfahrungen
maßgeblich zu unserem Erfolg bei. Daher bekennen wir uns dazu, Diversität im Arbeitsumfeld zu fördern und
sind stolz darauf, als Arbeitgeber faire Chancen für alle zu bieten. Werden auch Sie Teil dieses bunten Teams!

Ihre Aufgaben
Betreuung und Weiterentwicklung des bestehenden Rechenkerns zur Solvenzkapitalberechnung
Mitwirkung bei der Gestaltung und der Umsetzung eines Management-Informations-Systems
Entwicklung und Implementierung von Risikosteuerungskennzahlen und zugehörigen Risikomodellen
Fachliche Unterstützung der VIG Gesellschaften bei der Solvenzkapitalberechnung
Unterstützung bei gruppenweiten Risikomanagementprozessen (Solvenzberechnungen, ORSA etc.)

Unser Angebot
Wir bieten ein umfangreiches Paket an Benefits, Weiterbildungsmöglichkeiten und Entwicklungschancen
Große Flexibilität (Home-Office, Gleitzeitregelung und ein umfangreiches IT-Equipment)
Unsere Unternehmenskultur steht für Fairness, Sicherheit und die Wertschätzung von Vielfalt
Wir bieten ein angenehmes Betriebsklima, in dem Teamarbeit groß geschrieben wird
Ihr Arbeitsplatz in der Vienna Insurance Group liegt im Herzen Wiens und im Zentrum von CEE
Erfahren Sie mehr über die Abteilung
Gemeinsam mit unseren Teams in 30 Ländern treiben Sie den Erfolg der VIG voran
Basierend auf den Bestimmungen des Gleichbehandlungsgesetzes informieren wir über das monatliche
kollektivvertragliche Mindestgehalt in Höhe von € 2.536,63 brutto. Selbstverständlich bieten wir aber eine
marktkonforme Bezahlung, die Ihre Qualifikation und Berufserfahrung berücksichtigt
Diese Vollzeit-Position ist ab sofort zu besetzen

Ihr Profil
Abgeschlossenes quantitativ ausgerichtetes Studium (Wirtschaft, Mathematik oder vergleichbares)

https://www.30colours.vig/de/
https://www.vig.com/de/karriere-lounge/vig-entdecken/diversitaet-in-der-vig.html
https://www.vig.com/de/karriere-lounge/ihr-job-in-der-vig/benefits.html
https://www.vig.com/de/karriere-lounge/ihre-perspektiven.html
https://www.vig.com/de/karriere-lounge/vig-entdecken/unsere-bereiche/konzernsteuerung.html#c_23391


Programmierkenntnisse erforderlich; Erfahrung mit R, Python, HTML, JS und CSS von Vorteil
Leistungs- und lösungsorientierte Arbeitsweise, Teamfähigkeit und Eigeninitiative
Kenntnisse in Statistik und/oder Risikomodellierung von Vorteil
Berufserfahrung, z.B. im Risikomanagement, in der Beratung oder im Finanzdienstleistungsbereich sowie
Solvency II-Kenntnisse von Vorteil
Ausgezeichnete Englischkenntnisse in Wort und Schrift; gute Deutschkenntnisse von Vorteil

Werden Sie Teil unserer Vielfalt!
Mag. Barbara Zierler freut sich auf Ihre Bewerbung. Weitere Informationen finden Sie unter:
vig.career | YouTube | LinkedIn | 30 colours

We are the leading insurance company in Austria and Central and Eastern Europe. Our Group employs more
than 25,000 people whose dedication, expertise and service-driven mentality set us apart from others. The
diversity of our people plays a major part in our success. We are committed to promote diversity in the work
environment and we are a proud employer who offers fair opportunities for everyone. Become part of our
colourful team!

Your Tasks
Maintenance and further development of the calculation engine for the solvency capital requirement
Participation in the design and implementation of a management information system
Development and implementation of risk control measures and related risk models
Technical support of VIG companies regarding the calculation of the solvency capital requirement
Support for group-wide risk management processes (validation of calculations, ORSA etc.)

Our Offer
We are committed to being an attractive employer and offer an extensive package of benefits,
opportunities and various development options
Great flexibility (home office, flextime arrangements and an extensive range of IT equipment)
We stand for reliability, based on our values, tradition and stability
We offer a pleasant working environment with a strong emphasis on teamwork
Your workplace at Vienna Insurance Group will be in the heart of Vienna and the centre of CEE
Learn more about the department
Together with our teams in 30 countries you get to experience the diversity of VIG
According to the regulations of the Equal Treatment Act, we state the minimum wage based on the
Collective Agreement, which is in a range of € 2 536,63 gross per month. Of course, a higher salary is
commensurate with the professional experience and qualification of the chosen candidate. The
remuneration package is market-compliant.
This full-time position is to be filled immediately

Your Profile
University degree in finance, mathematics, business informatics or comparable focus
Strong programming skills, preferably in R, Python, HTML, JS and CSS
Goal- and solution-oriented working attitude, collaborative skills and individual initiative
Knowledge of statistics and/or risk modelling is a strong plus

https://www.vig.com/de/karriere-lounge.html
https://www.youtube.com/channel/UC80O2tbvem_t1C6Q-xYkm6Q
https://www.linkedin.com/company/vienna-insurance-group/?viewAsMember=true
https://www.30colours.vig/de/
https://www.30colours.vig/en/
https://www.vig.com/en/career-lounge/discover-vig/diversity-at-vig.html
https://www.vig.com/en/career-lounge/your-job-at-vig/benefits.html
https://www.vig.com/en/career-lounge/your-development-prospects.html
https://www.vig.com/en/career-lounge/discover-vig/departments/group-management.html#c_23391


Working experience in risk management, consulting or the financial industry and knowledge of Solvency II
is of advantage
Excellent spoken and written English language skills, good German language skills are a plus

Does this sound interesting to you?
Ms. Barbara Zierler is looking forward to your application. Further information available here:
vig.career | YouTube | LinkedIn | 30 colours

Risk Manager - Team Risk Measurement and Methods
(all genders)

Additional information

Location Vienna

Position type Full-time employee

Start of work Nov 24, 2021

Responsible
Barbara Zierler

https://www.vig.com/en/karriere-lounge.html
https://www.youtube.com/channel/UC80O2tbvem_t1C6Q-xYkm6Q
https://www.linkedin.com/company/vienna-insurance-group/?viewAsMember=true
https://www.30colours.vig/en/
http://https//www.vig.com/de/home.html
http://https//www.vig.com/de/home.html

